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Zápisnica zo zasadnutia MsZ 

konaného dňa 03. marca 2025 
 

 

Prítomní : Ing. Viktor Palko, MBA, primátor mesta  

Ing. Peter Brázda, PhD., prednosta úradu 

Mgr. Anetta Kalapos, hlavný kontrolór 

 

        

Poslanci :       Zita Baloghová 

                       Mgr. Norbert Demeter 

                       Eva Kissová 

                       Pavol Koči 

                      Ján Kovács 

                      Zoltán Kövér 

                   Mgr. Tibor Mészároš 

                      Gejza Tipcsák 

                      Ing. Marta Vozáriková 

   

                           

                        

1. Otvorenie zasadnutia 

 
Zasadnutie MsZ otvoril a viedol primátor mesta Ing. Viktor Palko, MBA, ktorý 

skonštatoval, že je prítomných 9 poslancov, teda rokovanie MsZ je uznášania schopné. Dodal, 

že sú ďalej prítomní právny zástupca mesta, náčelník MsP, riaditeľ ZŠ s VJM a  koordinátorka 

AČ.  

 Predložil program rokovania MsZ a požiadal poslancov o jeho schválenie. 

 

Prítomní poslanci jednohlasne schválili predložený program rokovania MsZ 

v Čiernej nad Tisou.  

 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 

Kovács, Zoltán Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková; proti – 0 

poslancov;   zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 

 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 
 

Za zapisovateľa určuje:    Mgr. Nikoletta Dobosová  

 

MsZ za overovateľov zápisnice schvaľuje:   Eva Kissová 

                                                                                   Zita Baloghová 
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(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 

Kovács, Zoltán Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková; proti – 0 

poslancov;   zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 

 

3. Schválenie návrhovej komisie 

 
 

Návrhová komisia:    Mgr. Tibor Mészároš 

      Pavol Koči 

                                                                       Zoltán Kövér 

 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 

Kovács, Zoltán Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková; proti – 0 

poslancov;   zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 

 

 

4. Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutí MsZ v Čiernej nad Tisou 

konaného dňa 16. decembra 2024 

 
Hlavná kontrolórka mesta predložila správu z kontroly plnenia uznesenia č. 185/12/2024 

zo zasadnutia MsZ v Čiernej nad Tisou konaného dňa 16.12.2024 ( Odpredaj majetku mesta - 

byt na ul. Obrancov mieru 178/10), ktorá je súčasťou materiálov  k rokovaniu MsZ. 

Skonštatovala, že z kontroly boli vypustené body: MsZ berie na vedomie, súhlasí, nesúhlasí; 

dodala,  že uznesenie je splnené, kúpnopredajná zmluva je vyhotovená aj podpísaná oboma 

zmluvnými stranami. 

 

Prítomní poslanci brali na vedomie kontrolu plnenia uznesení zo zasadnutia MsZ 

v Čiernej nad Tisou konaného dňa 16.12.2024.   

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 

Kovács, Zoltán Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková; proti – 0 

poslancov;   zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 

 
 

5. Správa o výsledku kontroly MŠ Družba v súvislosti s úhradou nákladov 

za elektrickú energiu MŠ Družba za rok 2022 

 
Hlavná kontrolórka mesta predložila Správu o výsledku kontroly  MŠ Družba v súvislosti 

s úhradou nákladov za elektrickú energiu za r. 2022. Podrobne vypracovaná správa tvorí prílohu 

materiálov na rokovanie MsZ . Skonštatovala, že neboli zistené  nedostatky; priemerná mesačná 

spotreba predstavovala okolo 1200 kWh, ktorá mohla byť dôsledkom poruchy spotrebiča či 

zapnutého spotrebiča z nedbanlivosti, preto tam  určitý  odber bol.  

 

p. Tipcsák - skúmali ste kvôli spotrebe, či bola uzavretá nejaká  nájomná zmluva na budovu ? 

Hlavná kontrolórka – cieľom kontroly bolo skúmanie dodržiavania podmienok na poskytnutie 

a použitie  financií, ďalej preverenie  hospodárnosti, účelnosti, efektívnosti a účinnosti pri 

nakladaní s finančnými prostriedkami. 

p. Tipcsák – ako je potom možné, že je takáto spotreba ak priestory nikto nepoužíval. 
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Hlavná kontrolórka – ako som už spomínala, môže to byť dôsledkom zapnutého spotrebiča 

z nedbanlivosti, prítomnosti pokazeného spotrebiča,  elektromera... 

p. Tipcsák – ak tam nie je nikto, nemôže byť taká spotreba.  Neuvažovali ste podať podnet, či 

sa nekradne el. energia? 

Hlavná kontrolórka – neuvažovala. 

 
Prítomní poslanci brali na vedomie Správu o výsledku kontroly MŠ Družba 

v súvislosti s úhradou nákladov za elektrickú energiu MŠ Družba za rok 2022. 

 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 

Kovács, Zoltán Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Ing. Marta Vozáriková; proti – Gejza Tipcsák;   

zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 

 

 

6. Správa o kontrolnej činnosti Hlavného kontrolóra vykonávanej v meste 

Čierna nad Tisou v roku 2024 

 
Hlavná kontrolórka mesta predložila Správu o kontrolnej činnosti HK vykonávanej v meste 

Čierna nad Tisou  roku 2024, ktorá tvorí prílohu materiálov k rokovaniu MsZ. Skonštatovala , 

že v súlade s ustanovením § 18f ods. 1 písm. e) Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

ma kontrolór povinnosť  najmenej raz ročne  predložiť  správu o kontrolnej činnosti. 

 

p. Tipcsák – v súvislosti s Kultúrnym dom je k dispozícii len 1 faktúra? 

Primátor mesta – sme v bode 6 p. poslanec, táto otázka sa týka bodu 7.           

 

Prítomní poslanci brali  na vedomie Správu o kontrolnej činnosti Hlavného 

kontrolóra vykonávanej v meste  Čierna nad Tisou v roku 2024.    

                           

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 

Kovács, Zoltán Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková; proti – 0 

poslancov;   zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 

 

 

7.  Kontrola nákladov v súvislosti s rekonštrukciou kotolne na Kultúrny 

dom v Čiernej nad Tisou za obdobie 2019 
 

 

Hlavná kontrolórka mesta predložila správu z kontroly nákladov v súvislosti s dokončením 

rekonštrukcie kotolne na Kultúrny dom v Čiernej nad Tisou za obdobie 2019 a tvorí prílohu 

materiálov k rokovaniu MsZ. Skonštatovala, že bola prekontrolovaná zmluva o dielo, zápisnica 

z verejného obstarávania, faktúry, mandátna zmluva, Uznesenie č. 4/1/2019. Proces verejného 

obstarávania  bol realizovaný v súlade so zákonom o verejnom obstarávaní  a súvisiacimi 

predpismi. Kontrolou neboli zistené nedostatky. 

  

Hlavná kontrolórka – na predošlý dotaz p. Tipcsáka, k dispozícii sú 2 faktúry. 

p. Tipcsák – do Kultúrneho domu sa investovalo iba € 118 000? 

Hlavná kontrolórka – táto suma sa týkala  poslednej etapy, dokončenia  rekonštrukcie. 

p. Tipcsák – a čo sa týka predošlých rokov, od r. 2017? 
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Hlavná kontrolórka – kontrola sa týkala obdobia r. 2019. 

p. Balogová – celý Kultúrny dom stál  € 300 000? 

p. Tipcsák – cez € 300 000. 

Primátor mesta – mám pred sebou plán kontrolnej činnosti HK, takto ste to schválili  na 

zasadnutí MsZ  -  kontrola za obdobie r. 2019 a v tom roku sa už len dokončovala rekonštrukcia. 

p. Tipcsák – v mojej žiadosti o zaradenie do programu rokovania to tak uvedené nebolo. 

Prednosta úradu  - áno v žiadosti, ale potom sa určovalo za aké obdobie a tak sa to schválilo 

a to je rozhodujúce. 

Primátor mesta – vy ste  navrhli p. poslanec, následne sa na zasadnutí MsZ určilo obdobie  - r. 

2019. 

p. Balogová – aké práce sa uskutočnili? 

Prednosta úradu – zmluva  je zverejnená, môžete nahliadnuť. 

p. Tipcsák – nezdá sa mi to logické, keď už tak zdokladujem  celé obdobie rekonštrukcie. 

Primátor mesta – preto sa to naťahovalo, nakoľko neboli financie, robilo sa etapovite. 

Ing. Vozáriková – kotolňa sa zrekonštruovala na kultúrny dom  postupne, podľa dostupnosti 

financií z rôznych zdrojov. 

 

Prítomní poslanci brali na vedomie kontrolu nákladov v súvislosti s rekonštrukciou 

kotolne na Kultúrny dom v Čiernej nad Tisou za obdobie 2019.                                                                                                                        

 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 

Kovács, Zoltán Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Ing. Marta Vozáriková; proti – Gejza Tipcsák;   

zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 

                                                                                                                   

8. Všeobecne záväzné nariadenie  mesta Čierna nad Tisou č. 1/2025 ktorým 

sa schvaľuje Zriaďovacia listina dobrovoľného hasičského zboru mesta 

Čierna nad Tisou. 

 
Prednosta úradu v rámci tohto bodu  informoval o Návrhu VZN č. 1/2025, ktorým sa 

schvaľuje Zriaďovacia listina dobrovoľného hasičského zboru mesta Čierna nad Tisou. Návrh 

tvorí prílohu materiálov na rokovanie MsZ. Skonštatoval , že snahou mesta je prijatím  tohto 

VZN začať formalizovaný proces, ktorého výsledkom bude vznik a prevádzka DHZ na území 

mesta. Dodal, že návrh bol zverejnený a nakoľko lehota uplynula a nikto neuplatnil 

pripomienku, môže sa pristúpiť k schváleniu predmetného VZN. 

 

p. Tipcsák – už máme členov DHZ? 

Prednosta úradu – nie, najskôr sú na rade formálne veci- zaregistrovanie, povolenia... až potom 

bude nasledovať skladanie DHZ. 

p. Tipcsák – vozidlo je už k dispozícii?                       

Prednosta úradu – zatiaľ nie, najskôr sa založí DHZ, následne sa zabezpečí technické 

vybavenie z financií. 

p. Balogová – financie  sú už k dispozícii? 

Prednosta úradu – sme zapojený v projekte, máme ich  schválené. 

p. Kövér – kde bude DHZ sídliť? 

Prednosta úradu – najskôr je potrebná registrácia, následne ostatné náležitosti. 

Primátor mesta- boli sme úspešní v projekte, získali sme financie vo výške cca € 100 000, je 

tam 5 % spoluúčasť, momentálne sa podpisuje zmluva so štátom, nakoľko je tam aj 

financovanie zo strany štátu 5% a 90 % je z projektu. 
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Z finančných prostriedkov budeme mať  k dispozícii 9 miestny furgon, ťažné zariadenie, príves 

s hasičskou technikou, STIHL- ky na odstránenie následkov prírodných katastrof, tiež bude 

zakúpené 5x  oblečenie, notebooky...Najskôr je ale potrebné schváliť VZN a po jeho účinnosti 

nasleduje registrácia DHZ. 

p. Kissová -budú členovia DHZ platení? 

Primátor mesta – nie, nakoľko je to dobrovoľný hasičský zbor. 

Prednosta úradu – sú  3 typy hasič. zborov: A,B,C; typ A – štátne ( non stop pohotovosť) my 

začíname v kategórii C, potom sa uvidí ako budeme zvládať; najskôr pôjde o zásahy typu: 

popadané stromy, násl. katastrof... 

Primátor mesta – čo sa týka priestoru, rozmýšľali sme nad kotolňou K5 na ul Jilemnického, ale 

to je ešte ďaleko, uvidí sa aké budú možnosti, tam by sa zmestilo časom aj hasičské vozidlo. 

 

Prítomní poslanci sa uzniesli na VZN č. 1/2025, ktorým sa schvaľuje Zriaďovacia 

listina dobrovoľného hasičského zboru mesta Čierna nad Tisou a štatút dobrovoľného 

hasičského zboru mesta Čierna nad Tisou.                                                                                                                                                         

                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 

Kovács, Zoltán Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková; proti – 

0 poslancov;   zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 

 

9. Výmena okien v nájomnom byte na ulici Námestie pionierov 157/8 

 
Primátor mesta v rámci tohto bodu  informoval o žiadosti o výmenu okien v byte vo 

vlastníctve mesta na ul. Námestie pionierov 157/8. Žiadateľka je nájomníčkou už vyše 30 rokov 

a nemá podlžnosti voči mestu; okná sú v zlom stave, zhnité. Jedná sa o 2 menšie,  2 stredné a 1 

balkónové. Referentka správy majetku mesta zrealizovala prieskum trhu.  

Primátor mesta dodal, že síce môže rozhodnúť ja bez súhlasu MsZ,  na základe  Zásad 

hospodárenia s majetkom mesta, napriek tomu ale dáva MsZ schváliť zadanie objednávky 

podobne ako už predtým a aj naďalej bude dávať schvaľovať. 

 
Prítomní poslanci jednohlasne schválili  zadanie objednávky na výmenu okien v byte 

na ulici  Námestie pionierov 157/8 vo vlastníctve mesta Čierna nad Tisou v sume do                     

€ 2324,70,-- ( slovom: dvatisíctristodvadsaťštyri EUR 70 centov) s DPH v počte 5 ks  firmou  

TOP OKNO s. r. o. , Leles – Kapoňa 38. 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 

Kovács, Zoltán Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková; proti – 

0 poslancov;   zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 

 

10.  Zmluva o dielo – oplotenie cintorína 

 
Prednosta úradu v rámci tohto  bodu informoval o návrhu zmluvy na realizáciu oplotenia 

novej časti cintorína so subjektom, ktorý predložil najvýhodnejšiu ponuku na realizáciu prác. 

V rámci prieskumu trhu  mesto obdržalo 4 ponuky subjektov, z ktorých najvýhodnejšou bola: 

Juraj Bonfordi – DEKOR v sume € 8241,95 bez DPH. Primátor mesta dodal, že nakoľko minulý 

rok bolo schválené zadanie zákazky do výšky € 9 500 s DPH, je potrebné zrušiť predchádzajúce 

uznesenie, nakoľko nová suma s DPH vyjde na € 10 137, teda o cca € 600 viac. Ďalej navrhol 

nákup betónových podhrabových dosiek k oploteniu, čo sa už aj spomínalo  na niektorom zo 
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zastupiteľstiev zo strany poslancov,  či už z estetickej stránky, z dôvodu kosenia alebo kvôli 

zvieratám, v počte cca 150 ks aj spolu s potrebnými betónovými kockami. Dodal, že dokopy 

by to vyšlo  do cca € 3000, najlacnejšia ponuka by bola z Merkury Market, ale možno by aj 

Bonfordi vedel dodať za takú cenu. Poprosil poslancov o názor. 

 

p. Tipcsák – čím skôr  zadať objednávku. 

Primátor mesta – ak schválite, hneď zajtra k tomu pristúpime.  

                                                                   

Poslanci súhlasili s návrhom. 

 

1) Prítomní poslanci jednohlasne zrušili  Uznesenie č. 174/10/2024.     

   

2) Prítomní poslanci jednohlasne schválili zadanie objednávky na realizáciu oplotenia 

nového cintorína v sume € 8241,95,-- ( slovom: osemtisícdvestoštyridsaťjeden EUR 

95 centov) bez DPH firme  Juraj Bonfordi – DEKOR, Malé Trakany 310, 076 42 Malé 

Trakany, IČO: 41604288. 

 

3) Prítomní poslanci jednohlasne schválili zakúpenie podhrabových dosiek k oploteniu  

do € 3000,-- ( slovom: tritisíc EUR) s DPH. 

 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 

Kovács, Zoltán Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková; proti – 0 

poslancov;   zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 

                                                                              

11.  Správa o činnosti Mestskej polície za rok 2024 
 

Správu o činnosti Mestskej polície predložil  v zmysle §26a, zák. SNR č. 564/1991 Zb. 

o obecnej polícii v znení neskorších predpisov náčelník MsP, Bc. Fejko. Správa tvorí prílohu 

materiálov na rokovanie MsZ. 

 

p. Tipcsák – p. náčelník, ak je zastaralá technika, či je málo príslušníkov MsP, prečo nepodáte 

žiadosť v tejto veci? 

Bc. Fejko -  bola požiadavka a ak dostanem za úlohu, urobím prieskum trhu. 

p. Tipcsák – myslel som  podať požiadavku na MsZ, či sú finančné prostriedky,  prípadne o  

nejaké lacnejšie vozidlo, dať najprv na schválenie MsZ. 

Primátor mesta – nemusíš pán náčelník, ty len dáš požiadavku MsZ a keď ti to schvália, 

prieskum urobíme my.                         

 p. Tipcsák – momentálne je 8 príslušníkov MsP, 2 odišli do dôchodku? 

Bc. Fejko – momentálne je už len 6 členov, predložená správa je za obdobie r. 2024. 

p. Tipcsák – ťažko sa takto robí, treba pomôcť MsP. 

p. Baloghová – budete prijímať nových členov? 

Primátor mesta- určite zvažujeme vypísanie výberového konania. 

Bc. Fejko  - je ťažký výber dobrých, schopných ľudí a na druhej strane čím ďalej tým sú ťažšie 

požiadavky, bohužiaľ nestačí odborná spôsobilosť, musia aj chcieť. 

p. Tipcsák – aký je nástupný plat? 

Prednosta úradu – podľa predchádzajúcej praxe, ale bez osobného cca od € 900 v hrubom. 

p. Tipcsák – plus príplatky ak má  vzdelanie? 
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Prednosta úradu  - za nočné, sviatky, ak má odrobené určité roky tak to ide vyššie, má – nemá 

odbornú spôsobilosť. Vzdelanie neovplyvňuje, tu vykonáva tú istú funkciu, či už má vyššie 

vzdelanie...  

p. Tipcsák – ale je možnosť podľa zákona dať do vyššej triedy. 

Prednosta úradu - Nie je dôvod na to, vykonáva tú istú funkciu, nemá to žiadnu pridanú 

hodnotu. 

p. Tipcsák - ale on možno počítať s tým zákonom. A dať to do osobného hodnotenia? 

Prednosta úradu - v osobnom je to možné zohľadniť, je to individuálne. 

p. Tipcsák – treba motivovať mladých. 

Prednosta úradu - vyškolili sme už veľa mladých a nakoniec predsa odišli . 

p. Tipcsák-  mohli by sme tiež, ako v K. Chlmci je taká zmluva – navýšenie kvalifikácie.   

Bc. Fejko -  inú predstavu majú ako to je v skutočnosti, škola je iba základ.  

p. Tipcsák – bude problém s neprispôsobivými občanmi, ak im odoberú dávky od mája. 

Primátor mesta – určite budeme chcieť doplniť stav, len nemám predstavu koho a najbližší kurz 

bude až v septembri, teda ak nepríde hotový policajt, do septembra mu nemôžeš dať žiadnu 

prácu, dovtedy nemajú právomoc. 

p. Tipcsák – môžu hliadkovať. 

Bc. Fejko – v súčasnosti, podľa súčasného zákona nemôžu a odborná príprava je buď začiatkom 

roka alebo v septembri. 

 

Prítomní poslanci brali na vedomie Správu o činnosti Mestskej polície za rok 2024.                                              

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 

Kovács, Zoltán Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková; proti – 

0 poslancov;   zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 

 

12.  Stanoviská komisií 

 
Stanovisko sociálnej a bytovej komisie predložila predsedníčka komisie p. Kissová a tvorí 

prílohu zápisnice MsZ. 

p. Kissová sa dotazovala prítomného právneho zástupcu mesta ako je na tom riešenie 

problematiky neoprávneného užívania 3 bytov, ktoré mu bolo postúpené. 

Právny zástupca mesta dodal,  že prípad je na súde, zatiaľ sa čaká na súdne rozhodnutie. 

 

Prítomní poslanci brali na vedomie Stanovisko Sociálnej a bytovej komisie pri MsZ 

v Čiernej nad Tisou.                          

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 

Kovács, Zoltán Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková; proti – 0 

poslancov;   zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 

 

13. Rôzne 

 
V rámci tohto bodu primátor mesta informoval o kultúrnom programe pri príležitosti Dňa 

žien, ktoré sa uskutoční 8. marca v sobotu o 15,00 hod.  v Kultúrnom dome, kde vystúpia ZŠ 

s VJS, ZŠ s VJM, žiaci a pedagógovia ZUŠ, deti z MŠ. Každého srdečne očakáva, kto má 

záujem sa zúčastniť. 

 

16,21 hod. – Ing. Vozáriková opustila rokovanie MsZ.  

 



8 
 

p. Tipcsák – je potrebné prepracovať  PD  na ZŠ slovenskú kvôli zmene DPH? 

Primátor mesta – PD nie, ale rozpočet je potrebné aktualizovať tak či tak, keďže je platný  3 

mesiace a výzva bola pozastavená, čakáme na vypísanie novej, a tiež z titulu zmeny DPH, 

zmien staveb. prác, materiálov,  na to existuje program. 

p. Tipcsák – ale rozpočet je časť PD? 

Primátor mesta – áno, to je súčasť, bez toho sa nedá podať projekt. 

Prednosta úradu – ten rozpočet je potrebný skôr pre verejné obstarávanie, aby sme vedeli určiť  

aká je predpokladaná hodnota stavebných prác 

p. Tipcsák -   zmena DPH pri takejto sume urobí  veľký rozdiel. 

 p. Baloghová - kedy bude hotová  rekonštrukcia cesty kvôli poruche na vod. potrubí  na ul. 

Hlavnej? 

Primátor mesta  - následne ako budú vhodné podmienky sa tam vybetónuje 1 vrstva, betón 

musí uschnúť a na to sa uloží asfalt. 

p. Baloghová – kto financuje tieto opravy? 

Primátor mesta – vodárenská spoločnosť. 

p. Tipcsák – bolo by dobré dať plus 1 kontajner na ul. Trakanskú, nakoľko do piatku je plný. 

Primátor mesta – neustále monitorujeme stav, zatiaľ nám nikto nehlásil problém, ale 

v poriadku. 

p. Tipcsák – a tiež  by bolo treba spraviť deratizáciu, vraj tam videli potkany. 

Primátor mesta – čoskoro bude prebiehať jarná deratizácia celého mesta. 

p. Baloghová – ako je to so smetím teraz? 

Primátor mesta – zatiaľ sme nedostali podnet, tam kde sme pridali kontajnery, ale aj vďaka  

AČ, ktorí  chodia pravidelne robiť poriadky do stanovíšť, keďže odvoz je iba v piatok.  Napr. 

pri  bytovke A3 sme pridali  kontajner a je stále prázdny, vtedy volám koordinátorke aby tam 

išli a preložili z preplnených kontajnerov  do prázdnych, a tiež vidím také situácie keď sú 

kartóny len tak vyhodené a keby ich ľudia nejak stlačili, tak by sa tam oveľa viac odpadu  

zmestilo. S pomocou AČ zatiaľ nie sú problémy, toto je zatiaľ prvý podnet . 

 p. Baloghová – 1 obyvateľ sa stále sťažuje na bezdomovcov, ktorý robia neporiadok nemohli 

by AČ dať do poriadku?   

Koordinátorka AČ – každý deň  mám ľudí, ktorí sa chodia ku kontajnerom, ale chybu robíme 

my občania -  vynesie sa vrece so smetím, ja napr. vysypem z vreca, takto sa bezdomovci hrabú 

potom v kontajneri, ale ak sú vrecia, vyberú ich, zoberú so sebou a samozrejme urobia 

neporiadok, napr. na Námestí pionierov. 

p. Tipcsák – to  pocítiť že sa  smetie odváža iba 1 x týždenne, už cez víkend sa naplní kontajner, 

každý je doma , varia, pratajú...  

Koordinátorka AČ -  na ul. Trakanskej  záhradkári rozobrali búdy, dosky vyhodili, smetie sa už 

nezmestí. Na ul. Školskej podobne, betóny nahádzala 1 osoba  (nie róm). 

Primátor mesta – netreba všetko zvaľovať na neprispôsobivých občanov, aj keď väčšinou oni 

za to môžu, niektorí pomyje vylejú do kontajnerov a potom samozrejme že sú potkany. 

Koordinátorka AČ-  tiež som bola svedkom ako prišiel pán a vylial zvyšky jedla. 

Primátor mesta -  možno urobíme osvetu ohľadom nakladania s odpadom. 

 Mgr. Mészároš – mal by som niekoľko otázok na p. Tipcsáka,  s akým cieľom si prišiel  za 

poslanca MsZ, pomôcť alebo len intrigy robiť, vypisovať nepravdivé veci na soc. sieťach. 

p. Tipcsák – len pravdu som zverejnil na soc. sieti. 

Mgr. Mészároš –  primátorovi  sme zvýšili  plat o 40 %, na ustanovujúcej schôdzi bolo 

navrhnutých 60 %, on sám vravel že neprijme 60 %. Ďalej  on má plat € 5000? 

p. Tipcsák – má. 

Mgr. Mészároš –  v čistom? 

p. Tipcsák – to je jedno 

Mgr. Mézároš – to nie je jedno. A ja som platený zástupca? 
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p. Tipcsák - a máš plat? 

Mgr. Mészároš – nie nemám. Ty čo máš, odmenu? 

p. Tipcsák – ty máš aj plat,  € 200. 

Mgr. Mészároš – aký plat? Ty, ostatní aj zástupca máme odmenu. 

Mgr. Mészároš – vypisuješ také veci, oblbuješ občanov. Ja som tu neprišiel  aby som robil 

intrigy, podával trestné oznámenia do minulosti; prišli sme sem, aby sme niečo robili do 

budúcnosti. Keď sa niečo urobí v meste,  ty na všetko máš iný názor, že sa tu kradne, môžeš 

vyhľadať finančné oddelenie, môžeš preveriť. 

p. Tipcsák – Vy sa nemôžete chlapci tváriť, že vás sa to netýka. Ty koľko rokov tu sedíš p. 

poslanec, 12 rokov. Mali ste v ruke MsZ, lebo MOST HÍD malo väčšinu. 

p. Kövér – Ľudia ich zvolili. 

p. Tipcsák – tu si sedel v MsZ, nemôžeš sa tváriť , že teba sa to netýka, minulosť sa ťa netýka. 

Mgr. Mészároš – tu som sedel, aj som schvaľoval, aj neschvaľoval veci, ale nerobil intrigy, 

nezavádzal občanov. Odkedy si tu ani  raz si nepovedal, že toto sa  pekne spravilo, dobre 

urobilo. 

p. Tipcsák – a čo sa spravilo za 2 roky? 

Mgr. Mészároš- telocvičňa sa nespravila? Strecha na maďarskej škole sa nespravila? A to 

všetko myslíš, že z vlastných peňazí mesta. 

p. Tipcsák – to všetko za pofidérnych okolností... 

Mgr. Mészároš – čo nás do toho, že kto vyhrá VO, aj minule si spomínal nejakého Bordáša, čo 

ja  či mesto s Bordášom máme? 

p. Tipcsák – len keby si raz preštudoval zákon o obecnom zriadení, tak MsZ  rozhoduje aj 

v týchto veciach. A za našim chrbtom sa dalo vypísať  VO, za akých podmienok bolo VO? 

Mne sa to zdá komické že sa tu za € 600 hlasuje, lebo sa navýši suma oplotenia, ale za             

€ 118 000 sa ani na vedomie mi nedá, kto realizoval projekt.   

Primátor mesta – ja navrhujem aby ste sa tu nehádali,  ty si si svoje otázky dal a on ti odpovedal, 

pokračujme v bode rôznom. 

p. Baloghová  - mali by sme sa spojiť. 

p. Tipcsák -  ale nepotrebujú nás tu, majú väčšinu. 

Mgr. Mészároš – nie sme v parlamente, opozícia, koalícia ...veď sme tu prišli všetci aby sme 

niečo urobili, tak sa nedá ako vy robíte. 

p. Tipcsák – pamätaj sa na prvé zasadnutie, každého ste dali do komisií, len nás ste nedali 

p. Kovács – veď teraz ste v komisii. 

p. Tipcsák - až po roku na náš návrh. 

p. Kovács – v komisii je aj Baloghová, každý má prístup. 

p. Tipcsák – p. Kovács ste sa vysmievali, že ste nás nedali do komisií ,vraveli ste, že nemôžeme 

byť v komisii, sme začiatoční, nerozumieme tomu, ani vy ste neboli  v 1. volebnom období...  

ale napr. vy p. Kissová  ste mohli byť, dokonca predsedníčka, len my nemôžeme byť, aj pán 

Demeter v 3 komisiách môže byť. 

p. Kovács - nepovedal som také.   

p. Kissová – ale môžeš, prečo by si nemohol, môžeš aj k nám do komisie, ale voľné byty aj tak 

nie sú.. 

p. Tipcsák - mne o ten princíp ide. 

p. Baloghová – a toto je riešenie podľa vás? Sme tu pre občanov, či už sme alebo nie sme 

v komisii, treba niečo robiť a hotovo. 

p. Kissová – niečo k tomu, že máš tých € 200, ešte vtedy p. primátor povedal, že aj keby chcel 

viac nemôže dať. 

Primátor- áno, lebo nie je  z čoho. 

p. Baloghová  - nesprávajme sa ako deti. 
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14. Záver 

 
 

Keďže viacej pripomienok zo strany poslancov nebolo, primátor mesta ukončil 

rokovanie MsZ a poďakoval sa prítomným za účasť. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Peter Brázda, PhD., v. r.                 Ing. Viktor Palko, MBA, v. r. 

     prednosta MsÚ                primátor mesta 
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Zapísala: Mgr. Nikoletta Dobosová, v. r. 


